
 

Zápis z jednání finančního výboru 
 

 

Číslo jednání:   06/2023 

Datum konání:  6.11.2023 

Přítomni:   Ing. Ondřej Žídek, Jiří Šebek, Mgr. Josef Beránek,  

                                   prof. Ing. Pavel Jan, Ph.D. 

 

Omluveni:   Mgr. Kateřina Lodrová, Dita Stronová, Martin Nagy  

Hosté:    Mgr. Petr, Měšťan, Ing. Zdeněk Vavruška                        

 

Návrh programu  

1. Zahájení 
2. Schválení programu a určení ověřovatele  
3. Kontrola dosavadních RO 
4. Kontroly 2023 – rekapitulace a rozdělení úkolů mezi členy 
5. Různé a diskuse 
6. Závěr 

 
K bodu č. 1) 
Schůzi finančního výboru zahájil předseda Ing. Ondřej Žídek v 17:05 hod., kdy přivítal 

všechny zúčastněné a konstatoval, že výbor je usnášeníschopný. 

K bodu č. 2) 
Program byl schválen všemi přítomnými členy. Ověřovatelem zápisu byl stanoven prof. Ing. 
Pavel Jan, Ph.D 
 
K bodu č. 3) 
Všichni přítomní členové vzali na vědomí předložená rozpočtová opatření.  
 
K bodu č. 4) 
Kontroly 2023 – rekapitulace a rozdělení úkolů mezi členy: 
 

a) Analýza poplatků a porovnání s okolními MČ s cílem zvýšení příjmové strany 
rozpočtu   – nájem hrobových míst a nájem obecních bytů: splněno 

b) Srovnávací tabulka charakteristik bytů a nebytových prostor v HP a okolí – 
nadefinovat okruh otázek, které budou rozeslány formou dotazníku několika MČ 
v okolí (např. sociální bydlení, dotované nájemné, komerční nájemné, kritéria určení 
sociálního bytu a další). Tabulka bude zaslána tajemnici ÚMČ pro součinnost. 
Úkolem byl pověřen pan Šebek. 

c) Prověření provozních nákladů investičního projektu „Sportovní hala“ a způsob krytí. 
Nadefinovat tabulku, která bude k doplnění údajů zaslána tajemnici ÚMČ pro 
součinnost. Úkolem byl pověřen pan Beránek a pan Žídek. 

d) Financování investičního projektu „Sportovní hala“ – průběžná kontrola během 
výstavby. Úkolem byl pověřen pan Pavel a pan Žídek. 

e) Kontrola úroků, poplatkům BÚ a termínovaných účtů. Úkolem byl pověřen pan Nagy. 
f) Kolegyně K. Lodrová a D. Stronová se po dohodě přiřadí ke kontrole Nájmy bytů 

společně s J. Šebkem nebo Analýza oplatků BÚ společně s M. Nagyem. 



 
K bodu č. 5) 
Členové finančního výboru vedli diskusi k plánovaným kontrolám, které jsou sepsány v bodě 
4 a z kterých vyplynuly úkoly, které si členové finančního výboru rozdělili ke zpracování. 
 
K bodu č. 6) 
Na závěr předseda výboru pan Žídek poděkoval všem za účast a schůzi v 18:40 hod ukončil.  
 

 

Zapsala: Kateřina Nováková – tajemnice FV 

 

Ověřil: prof. Ing. Pavel Jan, Ph.D. - člen FV 

 

 

 

Ing. Ondřej Žídek 

    předseda FV 

 


